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Áprilisban tartotta soron következÅ‘ képviselÅ‘-testületi gyÅ±lését Párkány önkormányzata. A gyÅ±lésen eldÅ‘lt, hogy költözik a
szabadidÅ‘központ, ahogy az is, hogy a hónap végén bezár a &bdquo;slobodárka&rdquo;. Szóba került a gyógyszertári
probléma, ahogy az adó- és vámhivatal bezárása is.
 A gyÅ±lés elején egy fÅ‘ügyész fejtette ki a véleményét az ülés két döntésre váró pontjáról: a taxizást és a közterületek
rendben tartását szabályzó javaslatról. Mint mondta, a helyi érvényÅ± rendeleteknek összhangban kell lenniük a
törvényekkel, s formailag is kifogásokat emelt. Ezért errÅ‘l nem szavaztak a képviselÅ‘k, a taxizásról szóló javaslatot
átdolgozza a városi hivatal. A felszólalások részben többen tolmácsolták a lakosok problémáit. Slabák Jozef és
más képviselÅ‘k is arról beszéltek, hogy a kutyákat ki kell tiltani a játszóterekrÅ‘l. Mint azt TobÄ›rný Bohumil mondta,
sokszor alkoholizáló fiatalok is használják a kisgyerekeknek szánt tereket, sÅ‘t, tÅ±t is találtak már ilyen helyen.
Oravec Ján polgármester válaszul elmondta, régebben voltak tiltó táblák, melyek idÅ‘vel eltÅ±ntek, a városi
rendÅ‘rségnek pedig több olyan ügye is van, amely szeszes italt fogyasztó kiskorúakkal kapcsolatos. Mokos Ondrej a már
többször is emlegetett befektetÅ‘rÅ‘l kérdezett. Oravec szavai szerint egyelÅ‘re nincs döntés, folyamatosan tolódik a
válaszadás határideje. A szóbeszédként terjedÅ‘, adó- és a vámhivatal lehetséges megszüntetésérÅ‘l kiderült, reális
esély van bezárásukra. Mokos a poliklinikai gyógyszertárak elhúzódó problémáját is szóba hozta. Mint ismeretes,
Nyitra-megye pályázatot írt ki az egyik patika üzemeltetésére, melyet egy új cég nyert meg. Az átállás miatt több
héten keresztül nem volt gyógyszertár a rendelÅ‘intézetben, ezzel szemben a városközpontban négy is nyitva tartott. Bár
április közepén megnyílt a hiányzó intézmény, egészségügyi biztosítókkal megkötött szerzÅ‘désekkel nem rendelkezett és
hiányos volt a gyógyszerkészlet is (a helyzet a cikk megírása óta változhatott!). Csepregi Zoltán a városi rendÅ‘rség
munkáját kritizálta, majd felvetett egy forgalmi problémát. Párkányból Garamkövesd felé haladva, a kiskertek
résznél, sebességkorlátozást kellene bevezetni. Indokolása szerint sokszor a biciklisek és az út mellett parkoló autók
miatt bonyodalmak alakulnak ki. Mint mondta, az autósok gyorsulását a Párkány tábla kitolásával lehetne
megfékezni. Oravec Ján ígérte, felveti a problémát a Szlovák KözútkezelÅ‘ Vállalatnak. A kóbor kutyákról többek között
Chalmovský Miroslav beszélt. Megtudtuk, a városi rendÅ‘rség foglalkozik az üggyel, felmerült a menhely gondolata is. Két
rendÅ‘rt pedig az ebek befogására képeznének ki, mely nem könnyÅ± feladat. Chalmovský szóba hozta a bicikliút
kérdését is, az út projektje elkészült, a nemzetközi útvonalra csatlakozna rá a párkányi szakasz. Árendá&scaron;
Franti&scaron;ek arról érdeklÅ‘dÅ‘t, terveznek-e létrehozni lépcsÅ‘t a híd és a Duna-parti sétány között. A Mária Valéria hídról
jelenleg csak egy kerülÅ‘ megtételével lehet elérni a korzót. Oravec válasza: pénz kérdése a megvalósítás. A 2010-es
költségvetésrÅ‘l kiderült, több mint 400 ezer eurós mínusszal zárt a város. Mindezt a válság miatt elfogadható
eredményként értékelték a képviselÅ‘k. Szigeti László szerint a 2011-es büdzsével kell foglalkozni, mert az államtól
kapott összeg folyamatosan csökken és a pénzügyi lehetÅ‘ségek sora egyre szÅ±kül. Az ülésen kiderült, április végén
bezárják a munkásszállót. A lakások bérlÅ‘i 97 ezer eurós mínuszt halmoztak fel. Jelenleg 37 lakója van a
komplexumnak, többségük nem párkányi. A testületi gyÅ±lés legfontosabb pontjainak egyike a régóta húzódó
szabadidÅ‘központ (SZIK) problémája volt. Mint kiderült, a Rákóczi utcán található iskolaépület iránt egy eperjesi fÅ‘iskola
érdeklÅ‘dik. Az intézmény kihelyezett képzést nyitna Párkányban, ezért egyelÅ‘re nem lenne célszerÅ± a SZIK ide
költöztetése. Csepregi Zoltán megoldásként azt javasolta, hogy ideiglenesen az alapiskolák épületeiben kapjon helyet a
központ. Végül a testület ezt elfogadta, a költözésnek július 15-ig kell lezajlania. A fÅ‘iskola párkányi megnyitásával
kapcsolatosan többen is szkeptikusak. Mint azt Szigeti László, volt oktatásügyi miniszter mondta, hiú ábránd az, hogy
júliusig a Teraszokon lévÅ‘ ingatlanba települjön a tanintézet, hisz azt akkreditáltatni kell. Ráadásul mindez jelenleg
még nehézkesebb folyamat, mert éppen a felsÅ‘oktatási intézmények és egyetemek számának mérséklésén
dolgozik az iskolaügyi tárca.  K.-Sz.É. 
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